

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, March 5, 1987, concerning Bill C-21, An Act to exempt certain shipping conference practices from the provisions of the Competition Act, to repeal the Shipping Conference Exemption Act, 1979 and to amend other Acts in consequence thereof. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Wednesday, March 11, Issue No. 1.*)

The Committee resumed consideration of Clause 1.

Gunnar K. Sletmo made a statement and answered questions.

Dr. Leslie Kanuk made a statement and answered questions.

Ron Gottshall made a statement and answered questions.

At 5:40 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Charles Robert

Lise Laramée

*Clerks of the Committee*

Le Comité poursuit, conformément à son ordre de renvoi en date du jeudi 5 mars 1987, l'examen du projet de loi C-21, Loi soustrayant certaines pratiques des conférences maritimes à l'application de la Loi sur la concurrence, abrogeant la Loi dérogatoire de 1979 sur les conférences maritimes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois (Voir *Procès-verbaux et témoignages du mercredi 11 mars 1987, fascicule n° 1.*)

Le Comité poursuit l'examen de l'article 1.

Gunnar K. Sletmo fait une déclaration et répond aux questions.

Leslie Kanuk fait une déclaration et répond aux questions.

Ron Gottshall fait une déclaration et répond aux questions.

À 17 h 40, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvel ordre.

*Les greffiers du Comité*

Charles Robert

Lise Laramée